



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

November 17, 2023

Subject: Strike action reminder

Dear SWLSB Families,

This is a reminder about the **three-day strike from November 21 to 23** involving all unionized staff members at SWLSB, which includes teachers, professionals, support staff, and maintenance workers, who are part of the Common Front.

Due to this strike, please note that from November 21 to 23:

- All SWLSB schools, centres, and administrative offices will be closed.
- Daycare services will not be available.
- There will be no transportation services.
- All planned school activities, events, or meetings have been cancelled.

Regular school activities will resume on Friday, November 24.

We appreciate your continued understanding and cooperation. Should there be any changes to the situation, we will advise you accordingly.

The Legal, Corporate and Communications Team

Bonjour,

Cette communication est un rappel **de la grève du 21 au 23 novembre** impliquant tous les membres du personnel syndiqué de la CSSWL, y compris le personnel enseignant, les professionnels, le personnel de soutien et le personnel de soutien manuel, qui font partie du Front Commun.

En raison de cette grève, les mesures suivantes seront en vigueur du 21 au 23 novembre :

- Toutes établissements et le centre administratif de la CSSWL seront fermés.
- Les services de garde seront fermés.
- Le transport scolaire est annulé.
- Toutes les activités, événements ou réunions scolaires prévus ont été annulés.

Les activités régulières reprennent le vendredi 24 novembre.

Nous vous remercions pour votre compréhension et votre coopération pendant cette période. S'il devait avoir des changements aux informations fournies ci-dessus nous vous en informerons.

L'équipe du Service des affaires juridiques, corporatives et des communications

T 450-621-5600

T 866-621-5600

F 450-621-7929

235, montée Lesage
Rosemère (Québec)
J7A 4Y6



swlauriersb.qc.ca

